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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κύριο Υπουργό  Παιδείας, Θρησκευµάτων και Αθλητισµού 

Θέµα : Πότε θα δοθεί στο πρόβληµα της λειτουργίας των ανελκυστήρων στις Φοιτητικές 

Εστίες του ΑΠΘ;  

 Το πρωτοφανές περιστατικό µε την πτώση του ευτυχώς κενού ανελκυστήρα στη Γ΄ 

Φοιτητική Εστία του ΑΠΘ τον Οκτώβριο, σύµφωνα µε δηµοσιεύµατα οδήγησε σε προκαταρκτική 

έρευνα για την πληµµελή συντήρηση των ανελκυστήρων στις Εστίες. Σύµφωνα µε τα ίδια 

δηµοσιεύµατα από την έρευνα προέκυψε πως ο ανελκυστήρας λειτουργούσε για περίπου δύο 

χρόνια χωρίς το απαιτούµενο πιστοποιητικό ελέγχου. Η τελευταία επιθεώρηση πραγµατοποιήθηκε 

τον Σεπτέµβριο του 2023, αλλά δεν εκδόθηκε πιστοποιητικό, καθώς υπήρχαν τεχνικές παραβάσεις 

που δεν διορθώθηκαν. Το ΑΠΘ και το Ίδρυµα Νεολαίας και Δια Βίου Μάθησης δεσµεύτηκαν να 

αναλάβουν άµεσες δράσεις για την αποκατάσταση της ασφάλειας. Σύµφωνα µε νέα χθεσινά 

δηµοσιεύµατα υπάρχει επίσηµη ανακοίνωση που είχε αναρτηθεί στην Γ΄ Εστία, για το ότι «οι 

ανελκυστήρες της Γ’ ΦΕΘ θα παραµείνουν κλειστοί µέχρι νεωτέρας βάσει της κλήσης της 

Διεύθυνσης Δόµησης και Πολεοδοµικών Εφαρµογών του Δήµου Θεσσαλονίκης περί προληπτικής 

διακοπής λειτουργίας όλων των ανελκυστήρων της Γ΄ ΦΕΘ». Χωρίς πολλές  εξηγήσεις και για 

άγνωστο χρονικό διάστηµα. 
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Επειδή το πρόβληµα είναι πολύ σοβαρό και αφορά µεταξύ άλλων την µετακίνηση όλων των 

φοιτητών και φοιτητριών, των εργαζόµενων αλλά το κυριότερο 20 φοιτητές και φοιτήτριες µε 

κινητικά προβλήµατα που διαµένουν στον 8ο όροφο στον οποίο βρίσκονται µεγαλύτερα δωµάτια 

Επειδή έχουν ήδη κατατεθεί αρκετές σχετικές  ερωτήσεις και αναφορές στο ελληνικό Κοινοβούλιο 

µετά την πτώση του ανελκυστήρα και δεν έχει απαντηθεί κάποια από αυτές 

Επειδή οι µεγάλες δυσλειτουργίες των Φοιτητικών Εστιών του ΑΠΘ -αλλά και πολλών άλλων -  

χρονίζουν, µε αρκετά δωµάτια να έχουν προβλήµατα µε το ζεστό νερό στα κοινόχρηστα µπάνια, 

συχνά λείπει ο κλιµατισµός και η θέρµανση, υπάρχει πολύ κακή σύνδεση στο διαδίκτυο, αρκετές 

πόρτες είναι σπασµένες, ο φωτισµός σε κοινόχρηστους χώρους είναι ελλιπής, το νερό δεν είναι 

πόσιµο  

Επειδή για όλα αυτά οι φοιτητές και οι φοιτήτριες (όπως ο Σύλλογος  Οικότροφων Φοιτητικών 

Εστιών Θεσσαλονίκης) δικαίως διαµαρτύρονται αλλά το Υπουργείο και το Ίδρυµα Νεολαίας και 

Δια Βίου Μάθησης κωφεύουν, πιστά στην επιλογή της κυβέρνησης για αποδόµηση της δηµόσιας 

εκπαίδευσης,  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός 

Ποια λύση και πότε θα δοθεί στο πρόβληµα της λειτουργίας των ανελκυστήρων στις Φοιτητικές 

Εστίες του ΑΠΘ; Θα αντικατασταθούν οι ανελκυστήρες µε καινούργιους όπως πολύ σωστά έχουν 

ζητήσει οι φοιτητές και οι φοιτήτριες, ώστε να µην υπάρξουν ξανά περιστατικά που µπορεί να 

κοστίσουν τη ζωή φοιτητών; 

Με ποιο τρόπο και πότε επιτέλους θα αντιµετωπιστούν τα υπόλοιπα µεγάλα προβλήµατα των 

Φοιτητικών Εστιών;  

Ποιος ή ποιοι είναι οι υπεύθυνοι για την πτώση του ανελκυστήρα;   



Οι ερωτώντες βουλευτές 

Μάλαµα Κυριακή  

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Πούλου Γιώτα  

Τζάκρη Θεοδώρα 

Χρηστίδου Ραλλία  




